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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint a Ráckevei-Soroksári Dunaág felső 
szakasza veszélyt jelent-e az ott sportolókra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Kajak-Kenu Szövetség korábban örömmel jelentette be, Magyarország rendezheti a 
2020-as maratoni EB-t, a vadonatúj csepeli evezőspályán.

Kérdezem,

- hogy áll a beruházás?

- a pályázat beadása előtt készült-e hatástanulmány arra nézve, hogy a Ráckevei-Soroksári Dunaág 
felső szakasza erősen fertőzött fekáliával, coli baktériummal, jelent-e veszélyt a versenyzőkre? Ez 
abból a szempontból is érdekes, hogy jelenleg is komoly evezősélet folyik az adott szakaszon.

- a döntéshozó nemzetközi szövetség ismeri -e a valós helyzetet ?

Köszönöm megtisztelő válaszát!


